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Abstract (en)
The invention provides a plurality of wall elements (1) which can be fitted together to form a mobile partitioning wall. For sound insulation and fixing
the wall elements between ceiling and floor, a ceiling seal moulding (8) and a floor seal moulding (9) are provided. These interact with a pneumatic
lifting member (20) via a linkage (16, 16'). The lifting member (20) contains a bellows. Compressed-air coupling valves are provided on both narrow
sides of the wall element (1). When wall elements (1) are fitted together, the coupling valves are opened for the throughflow of compressed air, and
thus for the actuation of the lifting member (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Es sind mehrere zu einer mobilen Trennwand zusammenfügbare Wandelemente (1) vorhanden. Zur Schalldämmung und zur Fixierung
zwischen Decke und Boden der Wandelemente ist eine Deckendichtleiste (8) und eine Bodendichtleiste (9) vorhanden. Diese wirken mit einem
pneumatischen Huborgan (20) über ein Gestänge (16, 16') zusammen. Das Huborgan (20) enthält einen Faltenbalg. Auf beiden Schmalseiten des
Wandelementes (1) sind Druckluft-Kupplungsventile vorhanden. Beim Aneinanderfügen von Wandelementen (1) werden die Kupplungs-Ventile für
den Durchfluss von Druckluft und somit zur Betätigung des Huborganes (20) geöffnet. <IMAGE>
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